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Lloc:    Sala de d’actes de la FELIB 

Inici:   11.00 h 

Finalització:   12.30h 

 

Assistents: 

Sr. Joan Ferrà Martorell, batle de Puigpunyent i President. 

Sr. Joan Albertí Sastre, batle de Fornalutx i vicepresident tercer. 

Sr. Joan Juan Pons, batle de Campos i vocal. 

Sra. Joana Maria Borràs Bosch, regidora de Palma en representació de la Sra. Aina 

Calvo Sastre, batlessa de Palma i vocal. 

Sr. Santiago Pizarro Simón, tinent de batlessa de l’Ajuntament d’Eivissa i vocal. 

Sr. Juan Cabrera Valenzuela, batle d’Es Castell i vocal. 

Sr. Rafel Torres Gómez, batle d’Inca i vocal. 

Sra. Antònia Sunyer,regidora de Llucmajor, en representació del sr. Joan Jaume 

Mulet, batle de Llucmajor i vocal. 

Sr. Vicens Tur Marí, batle de Maó i vocal. 

Sra. Mª Magdalena Garcia Gual, regidora de l’Ajuntament de Marratxí, en 

representació del sr. José Ramón Bauzá Díaz, batle de Marratxí i vocal. 

Sra. Josefa Costa, regidora de l’ajuntament de Sant Antoni de Portmany, en 

representació del sr. Josep Sala Torres, batle de Sant Antoni i vocal. 

Sr. Antoni Marí Marí, Batle de Sant Joan de Labritja i vocal. 

Sr. Llorenç Carretero Tudurí, batle de Sant Lluís i vocal. 

Sr. Joan Rotger Seguí, batle de Selva i vocal.  

Sr. Francesc Miralles Mascaró , batle d’Algaida i vocal. 

Sr. Mateu Ferrà Bestad, batle de Banyalbufar i vocal. 

Sr. Francesc Morell Bibiloni, regidor de Campanet i vocal. 
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Excusen la seva absència: 

Sr. Joan Carles Verd Cirer, regidor de Sencelles i vicepresident primer. 

Sr. Miquel Ensenyat Riutort, batle d’Esporles i vicepresident segon. 

Sr. Guillem Bernat Ferrer, regidor de Sóller i vocal. 

Sra. Pilar Carbonero Sánchez, batlessa de Ciutadella i vocal. 

Sra. Sonia Cardona Ferrer, regidora de Formentera, en representació del sr. Jaume 

Ferrer Ribas, batle de Formentera i vocal. 

Sr. Bernat Coll Ramon, Batle de Lloseta i vocal. 

Sr. Antoni Pastor Cabrer, batle de Manacor i vocal. 

Sr. Josep Marí Ribas, batle de Sant Josep i vocal. 

Sr. Martí Torres Valls, batle de Santa Margalida i vocal. 

Sr. Josep Oliver Amengual, batle de Sineu i vocal. 

Sr. Josep Carreras Coll, batle de Ferreries i Vocal. 

 

Hi actua de secretària la Sra. Joana Alomar Serra. 
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Per indicació del president, us convoco a la reunió del CONSELL  EXECUTIU, que 

tindrà lloc a Palma, divendres, dia 15 d’octubre de 2010 a les 12.45  hores en primera 

convocatòria i a les 13.00  hores  en segona convocatòria, a la seu de la FELIB , carrer 

del General Riera, 111 de Palma, d'acord amb l'ordre del dia següent: 

 

1. Aprovació de l’acta de dia 3 de setembre de 2010.  

2. Nomenaments a les comissions externes: 

2.1 Consorci de Transports de Mallorca (Entrada 577/10) 

2.2 Mesa per a la Integritat (Entrada 705/10) 

3. Conama:  

3.1 Carta d’ adhesió dels Ajuntaments 

3.2 Congrés Conama 2010 

4. Relació Informes Serveis Jurídics: núm 120 

5. Relació de fitxes de les diferents comissions exter nes: de la 273 a la 278 

6. El president Informa: 

6.1 Activitats dutes a terme per la Comissió per a l’Estatut d’Autonomia Local. 

6.2 Altres. 

7. Assumptes de tràmit.  

8. Precs i preguntes . 
 
 
 
Joana Alomar Serra 
Secretària Genera l      Palma, 8 d’octubre de 2010 
 

       
 

 
 
 
 
 
 

329 

08-10-2010 
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INICI DE LA SESSIÓ 

 

1. APROVACIÓ DE L’ACTA DE DIA 3 DE SETEMBRE DE 2010 . 

En primer lloc el president informa als assistents de que tenen a la seva disposició 

l’acta de la darrera sessió per si volen fer cap tipus d’observació a la mateixa. Com 

que no es fa cap observació, el president sotmet a aprovació l’acta tal com està 

redactada a l’esborrany i aquesta és aprovada per unanimitat. 

 

2. NOMENAMENTS A LES COMISSIONS EXTERNES.  

El president informa en primer lloc als assistents de la necessitat de nomenar varis 

representats de la Federació al Consorci de Transports de Mallorca i al si de la Mesa 

per a la Integritat. 

Després de demanar als presents si algun d’ells vol representar a la FELIB davant el 

Consorci de Transports de Mallorca, el President, a proposta del batle de Fornalutx 

accedeix a ser ell mateix el representant, essent anomenat el batle de Fornalutx com a 

suplent. La proposta és acceptada per unanimitat dels assistents. 

Pel que fa a la Mesa per a la Integritat, la secretària general informa al Consell que es 

precisen 5 representats de la FELIB. S’ofereixen voluntaris el president i els batles de 

Sant Lluís, el senyor Carretero, i  d’Algaida, el senyor Miralles, així com les regidores 

de Sant Antoni de Portmany i de Palma i, les senyores Josefa Costa i Guadalupe 

Pulido i respectivament, aquesta a proposta de la Sr. Joana Maria Borràs. A 

continuació el president sotmet a la consideració del Consell que aquestes 5 persones 

siguin les representants de la FELIB a la Mesa per a la Integritat, essent aprovada la 

proposta per unanimitat.  

a. Consorci de Transports de Mallorca.  

Titular  
Nom i llinatges Joan Ferrà Martorell, batle de Puigpunyent  
Adreça Carrer de Sa Travessia, 17. 07194 Puigpunyent. 
A/e jferra@ajpuigpunyent.net 
Telèfon de contacte 606.192.360 
  
Suplent   
Nom i llinatges Joan Albertí Sastre, batle de Fornalutx 
Adreça Del Vicari Solivellas,1. 07109 Fornalutx 
@ batle@ajfornalutx.net 
Telèfon de contacte 659.779.925 

b. Mesa per a la Integritat.  

Titular 1  
Nom i llinatges Joan Ferrà Martorell, batle de Puigpunyent  
Adreça Carrer de Sa Travessia, 17. 07194 Puigpunyent. 
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@ jferra@ajpuigpunyent.net 
Telèfon contacte 606.192.360 
Titular 2  
Nom i llinatges Francesc Miralles Mascaró , batle d’ Algaida  
Adreça Carrer del Rei, 6 07210 Algaida 
@ batle@ajalgaida.net 
Telèfon contacte 626.039.807 (Ajuntament 971.125.076) 
Titular 3  
Nom i llinatges Llorenç Carretero Tudurí, Batle de Sant Lluís 
Adreça Plaça  de sa Creu, s/n. 07710 – Sant Lluís 
@ general@ajsantlluis.org 
Telèfon contacte 971.150.950  (secretària Mercedes Taltavull) –650.537.006 
Titular 4  
Nom  i Llinatges Josefa Costa Ramon, regidora de l’Ajuntament de San t Antoni  
Adreça Passeig de ses Fonts, 1 - 07820 Sant Antoni de Portmany 
@ urbanisme@santantoni.net  
Telèfon contacte 971.340.111  
Titular 5  
Nom i llinatges Guadalupe Pulido Román, regidora de l’Ajuntament de  Palma 
Adreça Plaça de Cort, 1. 07001 Palma 
@ mgpulido@a-palma.es 
Telèfon contacte 971.225.500 /01 

 

3. CARTA D’ADHESIÓ DELS AJUNTAMENTS I CONGRÉS DE CO NAMA. 

La secretària general dona compte de la celebració del Congres Nacional de Medi 

Ambient del dia 22 al dia 25 de novembre, així com de la sol·licitud als ajuntaments 

d’adherir-se al conveni proposat per CONAMA, el text del qual figura a la 

documentació adjunta entregada als assistents. Recorda de la mateixa forma, que 

encara que els ajuntaments no assisteixin mitjançant un representat al congrés, és 

important que es faci arribar l’adhesió de l’ajuntament al conveni.  

 

4. RELACIÓ INFORMES DELS SERVEIS JURÍDICS.  

El President informa que els serveis jurídics han fet un informe a sol·licitud de la 

batlessa de l’ajuntament de Ciutadella, i que el mateix es pot consultar. 

 

 

 

 

Entitat 
Registre 
d’entrada 

Sol·licitat per Suggeriments - observacions 
Registre 

de 
sortida 

120- 
Ajuntament 
de 
Ciutadella 

 Batlessa 

Informe relatiu al plec de clàusules 
administratives particulars per a la 
contractació dels treballs de la redacció 
de la revisió PGOU de Ciutadella 

310/2010 
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5. RELACIÓ DE FITXES DE LES DIFERENTS COMISSIONS EX TERNES. 

El president dona compte de la relació de les fitxes entregades per part dels 

representats de la Federació davant diferents organismes. 

 

 

 

 

6.     EL PRESIDENT INFORMA: ACTIVITATS DUTES A TER ME PER LA COMISSIÓ 

PER A L’ESTATUT D’AUTONOMIA LOCAL. ALTRES. 

En primer lloc el president recorda que la darrera sessió es va presentar un model de 

conveni per al manteniment dels centres d’educació. Ara s’ha continuat treballant en 

altres matèries relacionades amb l’educació que poden generar controvèrsies, com 

poden ser les relacionades amb el subministrament d’energia i el funcionament en 

general dels menjadors escolars. 

Continua explicant que ja s’ha encetat l’anàlisi de les competències municipals en 

l’àrea de serveis socials, i que ja s’han realitzat dues reunions, una d’elles 

eminentment tècnica per definir els límits de les obligacions municipals. 

Representant Títol de la comissió externa Data Núm. 
d’entrada 

Sr. Llorenç Carretero Tudurí, batle de 
Sant Lluís Subcomitè Av. Ambientals Estrat. 20/09/2010 Fitxa 273 

700/10  

Sr. Llorenç Carretero Tudurí, batle de 
Sant Lluís   

Ple de la Comissió Balear de M. 
Ambient 20/09/2010 Fitxa 274 

701/10 

Sr. Llorenç Carretero Tudurí, batle de 
Sant Lluís  Subcomitè Av. Impacte Ambiental 23/09/2010 Fitxa 275 

702/10 

Sr. Llorenç Carretero Tudurí, batle de 
Sant Lluís Subcomitè Av. Ambientals Estrat 28/09/2010 Fitxa 276 

703/10 

Sr. Llorenç Bosch, regidor Aj. de 
Manacor Junta Activitats de les Illes Balears 23/09/2010 Fitxa 277 

746/10 

Sra. Joana Alomar Serra, Secretària 
Gral. de la Felib Junta Gral. del Consorci d’Informàtica 04/10/2010 Fitxa 278 

748/10 
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Tornant a parlar d’educació, dona compte de que anteriorment a la sessió del Consell 

Executiu ha tingut lloc una reunió de la messa de competències, en la que s’ha tractat 

d’establir uns criteris únics i de justícia a l’hora de definir si determinades obligacions 

corresponen als ajuntaments o a les empreses adjudicatàries dels serveis de menjador 

escolar. També fa referència a diverses qüestions referides a obres relacionades amb 

la normativa de seguretat o a les tasques relatives a la jardineria dels centres o als 

horts escolars. 

A continuació el president demana als serveis jurídics que expliquin de forma resumida 

l’estat dels treballs i les conclusions de la reunió de tècnics de serveis socials que va 

tenir lloc entre representants de la FELIB i de les altres administracions que tenen 

competències en la matèria. Acte seguit pren la paraula el Sr. Bofill que explica el 

contingut de la reunió i les conclusions provisionals, afegint que es tractarà de fitxar un 

marc jurídic per aclarir quines són les competències obligatòries dels municipis. El 

president aclareix a continuació que una vegada delimitades les carteres de serveis 

municipals es tractarà de quantificar el cost real dels serveis socials efectivament 

prestats per part dels municipis.  

 

Acabada l’exposició del senyor Bofill, demana la paraula el batle de Campos, que 

formula una pregunta referida a aclarir a qui correspòn obtenir la llicència d’activitats, 

responent el president que l’activitat es responsabilitat de la Conselleria, i que aquesta 

ha de fer el projecte i ha de demanar la llicència pertinent.  

El batle de Campos informa que el seu ajuntament ha adaptat les instal·lacions de 

cuina i menjador amb els seus propis recursos, i el de Sant Lluís proposa que es tingui 

una postura única i ferma davant les diverses reivindicacions. A continuació el batle 

d’Inca s’interessa per l’obligatorietat de l’ajuntament de posar personal administratiu o 

conserges. El president respon que no hi ha cap tipus d’obligació, encara que hi pot 

haver casos concrets en que a l’ajuntament li interessi disposar d’ells a efectes d’un 

millor manteniment dels centres. La regidora de Llucmajor recorda el compromís del 

SOIB de subvencionar places per desenvolupar aquests tipus de serveis als centres. 

El president diu que ha mantingut converses en aquest sentit però que no hi ha hagut 

novetats, ja que aquestes places no estan actualment dotades. 

 

7. ASSUMPTES DE TRÀMIT.  

El president cedeix l’ús de la paraula en primer lloc a la secretària general, qui dona 

compte de la invitació que ha rebut la FELIB per participar a un Fòrum Turístic que 

s’ha de realitzar a Mèxic. Informa també, que la senyora Joana Maria Borràs hi ha 
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d’assistir, i per aquest motiu demana que informi de les característiques d’aquest 

fòrum, cosa que fa la regidora de l’ajuntament de Palma. El president li proposa que 

representi a la Federació, cosa que ella accepta de bon grau. 

A continuació la secretària general informa que recentment s’ha rebut la visita de dos 

representants d’una empresa que es dedica a comercialitzar vehicles elèctrics, i que la 

seva intenció era la de dur a terme una jornada per a explicar els avantatges d’aquests 

vehicles per als ajuntaments.  Es fa entrega de les dades de dita empresa i diferents 

ofertes. 

 

8. PRECS I PREGUNTES. 

En primer lloc, el batle de Maó intervé per demanar el suport de la FELIB davant el fet 

de que els ajuntaments hagin vist disminuïda la seva representació dins del consell 

d’administració de l’Autoritat Portuària de les Illes Balears. Explica que els ajuntaments 

són l’única administració que han vist reduïda la seva representació en aquest órgan, i 

que això suposa una autèntica pèrdua de representació territorial dels ajuntaments en 

favor dels consells insulars. Informa que els ajuntaments perjudicats ja s’han posat en 

contacte, que estan actuant de forma coordinada, i que s’han fet mocions als 

ajuntaments i al consell executiu de la FEMP, al mateix temps que s’està mirant 

d’aconseguir el recolzament del Parlament de les Illes. Recorda que és una 

reivindicació que compte amb el suport de tots els partits, i demana un acord de la 

FELIB en aquest sentit. Els president proposa que el consell executiu de la FELIB faci 

seus els acords de la moció hi en doni transmesa a tots els membres de la federació 

implicats, i s’enviï al Govern Balear, als Consells i al Govern Central, amb l’addició, a 

proposta del batle de Fornalutx, de que la reivindicació es faci extensiva a la resta de 

ports de les Illes Balears. 

Seguidament, el batle de Campos s’interessa per la qüestió relativa a les quantitats 

que han de retornar o s’han de descomptar de les assignacions que corresponen als 

municipis provinents dels fons estatals i que representen un percentatge de la 

recaptació. El batle de Maó respon que existeix un acord de la FEMP basat en el 

compromís de no exigir d’un cop la devolució dels ingressos indeguts, consistent en 

descomptar en els propers 5 anys les aportacions de l’Estat a cada municipi i que ara 

s’ha de negociar amb el Ministeri. Respon el batle d’Inca dient que el seu ajuntament 

ja ha rebut una carta del Ministeri exigint el retornament dels diners dins aquest any i 

en terminis trimestrals, descomptats de l’aportació de l’Estat. 
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Acabada la discussió d’aquest tema, el batle de Campos torna prendre la paraula per 

fer sentir el seu malestar per les exigències de GESA, que no vol subministrar més 

energia si l’ajuntament no construeix a compte seu una subestació elèctrica per 

subministrar energia a una promoció de vivendes de la Conselleria d’Habitatge. El 

president proposa constituir una comissió entre els batles afectats per problemàtiques 

similars per intentar aclarir el fons del problema. Demana qui vol participar a aquesta 

comissió i s’ofereixen voluntaris els representants de Sant Antoni, Campos, Sant Lluís i 

el president i batle de Puigpunyent. 

 

Sense més assumptes a tractar, el president dóna per finalitzada la reunió del Consell 

Executiu, de la qual, com a secretària, estenc la present acta. 

 

 

La secretària general   Vist i plau 

     El president  

 

 

 


